

ΑΝΑΡΤΗΤΕΟ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

ΙΔΡΥΜΑ
ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ
ΑΣΦΑΛΙΣΕΩΝ

ΕΝΙΑΙΟ ΤΑΜΕΙΟ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ ΜΙΣΘΩΤΩΝ

ΔΙΟΙΚΗΣΗ

ΓΕΝ. Δ/ΝΣΗ ΑΣΦ/ΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ – ΕΣΟΔΩΝ

ΤΜΗΜΑ : ΕΙΔΙΚΩΝ ΘΕΜΑΤΩΝ

Ταχ. Διεύθυνση : Αγ. Κων/νου 8
10241 ΑΘΗΝΑ

Πληροφορίες : Ζ. Κρύου

Αριθ. τηλεφώνου : 210 52 15 262

FAX : 210 52 23 228

E – mail : asfika@otenet.gr

Αθήνα 28 / 7/2011

Αριθμ. Πρωτ.

Α22/405/13

ΓΕΝΙΚΟ ΕΓΓΡΑΦΟ

ΕΞΑΙΡ.ΕΠΕΙΓΟΝ

ΠΡΟΣ:

Όλα τα Υποκαταστήματα &
Παρ/τα του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ**ΘΕΜΑ : Εισφορές των εργαζομένων κατ' οίκον του εργοδότη προσώπων για το χρονικό διάστημα από 1/7/2011 έως 30/6/2012.****ΣΧΕΤ: Τα με αριθμ.πρωτ.Α41/2/8-9-2010 και Α41/1/25-7-2011 Γενικά Έγγραφα.**

Όπως σας έγινε γνωστό με τα ανωτέρω σχετικά, βάσει του άρθρου 3 (παρ. Α΄ και Β΄) της Εθνικής Γενικής Συλλογικής Σύμβασης των ετών 2010, 2011 και 2012 το ημερομίσθιο ανειδίκευτου εργάτη αυξάνεται από 1/7/2011 κατά ποσοστό ίσο με το ποσοστό της ετήσιας μεταβολής του Ευρωπαϊκού πληθωρισμού έτους 2010, η οποία ανέρχεται σε ποσοστό 1,6%, οπότε διαμορφώνεται σε 33,57 ευρώ για το χρονικό διάστημα από 1/7/2011 έως 30/6/2012.

Κατόπιν τούτου, οι μηνιαίες εισφορές των προσώπων α) που απασχολούνται κατ' οίκον ενός εργοδότη, δηλαδή οικιακών βοηθών καθώς και λοιπών εργαζομένων (παραδουλεύτρες, baby sitters, κηπουροί κ.τ.λ.) και β) που απασχολούνται για 25 ημέρες κατά μήνα, αναπροσαρμόζονται όπως εμφανίζονται στον πίνακα 1 ανάλογα του εάν η ασφάλιση γίνεται επί του ½ του ημερομισθίου του ανειδίκευτου εργάτη ή επί του 25πλασίου του πλήρους Η.Α.Ε.

Επίσης, η ημερήσια εισφορά των λοιπών προσώπων (παραδουλεύτρες, baby sitters, κηπουροί κ.τ.λ), που απασχολούνται κατ'οίκον ενός εργοδότη και που ασφαλίζονται επί του ½ του Η.Α.Ε. ή επί του 25πλασίου του πλήρους Η.Α.Ε. αναπροσαρμόζεται, όπως εμφανίζεται στον πίνακα 2.

Συν/να: 2 πίνακεςΟ ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΩΝ - ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΒΕΛΛΑΣ

ΠΙΝΑΚΑΣ 1

Α'. Υπολογισμός μηνιαίων εισφορών των απασχολούμενων κατ'οίκον ενός εργοδότη (οικιακών βοηθών και λοιπών προσώπων) και ασφαλιζόμενων επί του 25πλασίου του ½ ημερομισθίου του ανειδίκευτου εργάτη:

Ποσό μηνιαίων εισφορών από 1/7/2011 έως 30/6/2012

Από 1/7/2011 – 30/6/2012 το ημερομίσθιο ανειδίκευτου εργάτη ανέρχεται σε 33,57€ επομένως:

$33,57 : 2 = 16,785 \text{ €}$ το οποίο στρογγυλοποιείται σε 16,79 €
 $16,79 \times 25 = 419,75 \text{ €}$
 $419,75 \times 35,40\% = 148,591 \text{ €}$ το οποίο στρογγυλοποιείται σε 148,59 €
 Σύνολο μηνιαίων εισφορών
 Αυτό επιμερίζεται ως εξής:

Α) Για τον εργοδότη 93,10 € (419,75 X 22,18%)
 Β) Για τον ασφ/νο 55,49 € (419,75 X 13,22%)

Β'. Υπολογισμός μηνιαίων εισφορών των απασχολούμενων κατ'οίκον ενός εργοδότη(οικιακών βοηθών και λοιπών προσώπων) και ασφαλιζομένων επί του 25πλάσιου του πλήρους ημερομισθίου του ανειδίκευτου εργάτη:

Ποσό μηνιαίων εισφορών από 1/7/2011 έως 30/6/2012

Από 1/7/2011 - 30/6/2012 το ημερομίσθιο ανειδίκευτου εργάτη ανέρχεται σε 33,57 € επομένως:

$33,57 \times 25 = 839,25 \text{ €}$
 $839,25 \times 35,40\% = 297,10 \text{ €}$
 Σύνολο μηνιαίων εισφορών
 Αυτό επιμερίζεται ως εξής:

Α) Για τον εργοδότη 186,15 € (839,25 X 22,18%)
 Β) Για τον ασφ/νο 110,95 € (839,25 X 13,22%)

ΠΙΝΑΚΑΣ 2

Α΄ . Υπολογισμός ημερήσιας εισφοράς των λοιπών προσώπων των απασχολούμενων με ημερήσια απασχόληση κατ'οίκον ενός εργοδότη και ασφαλιζόμενων επί του 1/2 Του ημερομισθίου του ανειδίκευτου εργάτη:

Ποσό ημερήσιας εισφοράς από 1/7/2011 έως 30/6/2012
Από 1/7/2011 – 30/6/2012 το ημερομίσθιο ανειδίκευτου εργάτη ανέρχεται σε 33,57 € επομένως :

$$33,57 \text{ €} : 2 = 16,79 \text{ €}$$

$$16,79 \text{ €} \times 35,40 \% = 5,94 \text{ €}$$

Η ως άνω εισφορά επιμερίζεται ως εξής :

- A) Για τον εργοδότη 3,72 € (16,79 X 22,18%)
B) Για τον ασφ/νο 2,22 € (16,79 X 13,22%)

Β΄ . Υπολογισμός ημερήσιας εισφοράς των λοιπών προσώπων των απασχολούμενων με ημερήσια απασχόληση κατ'οίκον ενός εργοδότη και ασφαλιζόμενων επί του 25πλασίου του ημερομισθίου του ανειδίκευτου εργάτη:

Ποσό ημερήσιας εισφοράς από 1/7/2011 έως 30/6/2012

Από 1/7/2011 – 30/6/2012 το ημερομίσθιο του ανειδίκευτου εργάτη ανέρχεται σε 33,57 € επομένως:

$$33,57 \text{ €} \times 35,40 \% = 11,88 \text{ €}$$